
Vi har hunnit diskutera frågan en del, men inte formulerat några utförliga skriftliga 
synpunkter eftersom de olika förslagen gynnar olika skolformer olika mycket och därför 
ställer skolformer mot varandra. Vi tycker att det är en god tanke att sära på grundskolans och 
förskolans ekonomi och vi tycker att det är viktigt att kunna behålla kvalitén och utbudet på 
gymnasiet. Det är också bra om kostnader går att spåra enkelt och det är viktigt att modellen 
kan justeras om man upptäcker brister eller felaktig fördelning. 
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